## 人為識目 THE COMMUNITY CHEST GREEN DAY

星期日及一SUNDAY & MONDAY

## Act Green & Live Green

- ✓ 乘坐環保公共交通工具 Take a greener form of transport
- ✓ 節約資源 Save energy, water and food
- ✓ 支持資源回收及轉贈計劃 Support resources recycling & redistributing programmes
- ✓ 支持減少廢物、廢物分類及回收 Support waste reduction, separation & recovery
- ✓ 種植小盆栽 Grow potted plants



凡捐款滿**港幣\$65或以上**的參加者可獲**公益綠識日紀念套票一套** 分別於6月17日及18日無限次免費乘搭港鐵\*。

WITH donation of **HK\$65** or more, participant will receive a set of **Community Chest Green Day Commemorative Twin Tickets** for unlimited rides on the MTR\* on 17 and 18 June 2012 respectively.





\* 紀念套票適用於無限次乘搭港鐵、輕鐵、港鐵巴士及港鐵接駁巴士(機場快綫、東鐵綫頭等、 羅湖、落馬洲及馬場站除外)。

Commemorative Twin Tickets can be used for unlimited travel on the MTR, Light Rail, MTR Bus and MTR Feeder Bus (except Airport Express, East Rail Line First Class, Lo Wu, Lok Ma Chau or Racecourse stations).

紀念套票數量有限,先到先得,送完即止。

Commemorative Twin Tickets are available on first come, first served basis while stocks last.

主辦機構 Organiser:

活動贊助機構 Event Sponsor:



香港公益金 THE COMMUNITY CHEST



實踐綠色生活

由你我做起